



Pièces	<b>7 Pièces</b>
Superficie	<b>340 m<sup>2</sup></b>
Référence	<b>6827903</b>
Prix	<b>Prix NC</b>

Cannes

Maison à vendre (06400)

Située dans un domaine fermé a 200m des plages et à pied du centre de Cannes, nous vous proposons cette magnifique propriété historique du 19ème siècle complètement rénovée et gardant son authenticité.La maison est édifée sur deux étages et composée comme suit :Au rez-de-chaussée : un hall d'entrée, un double salon, une salle à manger, une cuisine indépendante, une chambre.Au premier étage se trouve une suite parentale avec une luxueuse salle de bains et dressing, ainsi que trois autres chambres en suite.En extérieur vous profiterez d'un magnifique jardin paysager de 1488 m<sup>2</sup> offrant de ...

*Located in a closed domain 200m from the beaches and within walking distance of the center of Cannes, we offer you this magnificent historic 19th century property completely renovated and keeping its authenticity.The house is built on two floors and composed as follows:On the ground floor: an entrance hall, a double living room, a dining room, an independent kitchen, a bedroom.On the first floor is a master suite with a luxurious bathroom and dressing room, as well as three other en-suite bedrooms.Outside you will enjoy a magnificent landscaped garden of 1488 m<sup>2</sup> offering multiple relaxation ...*

## AGENCY GROUP

7 rue d'Antibes - 06400 CANNES

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)







AGENCY GROUP  
LUXURY REAL ESTATE



AGENCY GROUP  
LUXURY REAL ESTATE

[www.maisonsetappartements.fr](http://www.maisonsetappartements.fr)



AGENCY GROUP  
LUXURY REAL ESTATE



AGENCY GROUP  
LUXURY REAL ESTATE